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Styrelsemöte RIK Karlskoga 

Datum: den 12 maj 2020 

Plats: Hertig Carls Allé 31 

Deltagare: 
 
 
 
 
 
 
 
Frånvarande: 

Jörgen Skoog 
Ralf Sundhäll 
Fredrik Jansson 
Nils Varg 
Liselotte Eriksson 
Jenny Becker 
Madeleine Andersson 
 
Julia Lindén 
Anki Alsbjer 
Nisse Larsson 
Leif Sätterström 

 

1 Val av justeringsperson 

Ralf Sundhäll 

2 Val av sekreterare 

Jenny Becker 

3 Föregående mötesprotokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

4 Återkoppling från ordförande/ungdomsledare 

Ungdom 

- Nils, Frida och Sofia från Möckelnföreningarna presenterade ett förslag om 
försäljning i föreningen. Gruppen diskuterade och har följande återkoppling till 
styrelsen: 

o Gruppen säljer gärna toalettpapper och Idrottsrabatten två gånger per år 
och gärna under samma period.   

o När det gäller försäljning av bingolotter vill gruppen hellre sälja, enligt 
den uträkningen i förra styrelseprookollet,2 lotter per spelare och månad 
än att stå på Ica Maxi.  

     Övriga medskick till styrelsen (kursivt är svar från styrelsen under aktuellt möte) 

- Föreningen behöver någon som ansvarar för planerna för att veta när de är 
spelbara och som driver underhåll mot kommunen.  



 
Styrelsen tog beslut om riktlinjer för planerna och ansvarsuppdelning av desamma. Presenteras 

inom kort för u-ledarna.  

- Återkoppling av resultat av enkäten saknas fortfarande.  
Styrelsen beslutade att Jörgen kommer till u-ledarmötet den 8 juni för att presentera resultat, 

analys och åtgärder.  

- Förslag om att arvode till domaransvarig. 
Styrelsen tycker förslaget om arvode till domaransvarig och kommer ta fram ersättning.  

- Vad är budget för inköp i år? 
50 000 kr för år 2020 

Kommun 

Kommunen genomför just nu en extra granskning av RIK som förening. Kommunen 
har erhållit den information de efterfrågat och Jörgen träffar dem onsdag den 13 maj 
klockan 14:00.  

5 Ekonomi och prognos 2020 

På grund av coronapandemin kommer föreningen inte att få alla de intäkter som 
budgeterats. Å andra kommer en del kostnader att bli lägre. Hur det kommer påverka 
föreningen ekonomiskt är ännu inte klart. Prognos tas fram och den kommer att 
kommuniceras på nästa U-ledarmöte.  
 
För övrig kommer RIK att söka kompensationsstöd från Riksidrottsförbundet för 
minskade intäkter för inställda matcher, inställd loppis och bingoverksamhet.  

6 Policydokument 

Jenny har sammanställt det arbete u-ledarna gjort under 2019 med policydokument och 
vidare har Jenny och Madde arbetat med uppdateringar av befintliga policydokument 
som finns att läsa på RIKs sida på laget.se.  
 
Styrelsen tar beslut om några förändringar av dessa samt att policyn om reseersättning 
utgår. Det som kvarstår är en riktlinje för försäljning och aktiviteter samt en plan för 
kommunikation och implementering. Jenny tar fram ett förslag.  

7 Försäljning 

Styrelsen beslutar att ungdomslagen ska bemanna ICA Maxi en helgdag per vecka 
(istället för nuvarande både lördag och söndag) och storhelger.  
 
Styrelsen tar vidare beslut om att Idrottsrabatten ska säljas två gånger per år där 100% 
går till föreningens gemensamma verksamhet. Försäljning av toa- och hushållspapper 
sker två gånger per år och i samband med försäljning av idrottrabatten där 70% av 
inkomsten går till lagens egna verksamhet och 30% till föreningens gemensamma 
verksamhet. 
 



 
Gällande Möckelnsäljet tas beslut om fortsättning efter att testperioden är utvärderad. 
Under nuvarande försäljning går 100% till respektive lags egna verksamhet.  

8 Streamingtjänster från matcher 

Julia har varit i kontakt med ett företag som kan tillhandahålla streaming av matcher. 
Ralf kontaktar Julia för att se om streaming kan startas upp till seriepremiären för A-
laget.  

9 Ansvariga för respektive område – statusrapport 

Loppisen 

Nils Varg har fått i uppdrag från styrelsen att ansvara för loppisen. Han har skapat ett 
dokument om förhållningsregler gällande loppisen som kommer presenteras på nästa 
styrelsemöte.  

Vaktmästare 

En ny vaktmästare är rekryterad och på plats och städare är på ingång. Gert Edbom 
handleder dessa personer.  

10 Inriktning för RIK närmaste 3 åren och konsekvenser 

Ralf har tagit fram ett utkast på inriktning för att nå Elitettan som presenterades för 
styrelsen.  
 
Styrelsen beslutar att tillsätta en arbetsgrupp som ska jobba vidare med förslaget. 
Arbetsgruppen som består Ralf Sundhäll (sammankallande), två u-ledare, två spelare 
och en förälder.  

11 Gamla hjältar – tillgång för klubben i ideella arbetet? 

Styrelsen har som ambition att bjuda in gamla spelare och ledare till en träff så snart 
coronapandemin är över. Jörgen kontaktar dem på förhand för att höra om intresse 
finns att ses. 

12 Övriga punkter 

Planansvarig 

Ralf presenterar ett förslag om riktlinjer för planerna och hur ansvaret ser ut. Styrelsen 
beslutade godkänna riktlinjerna och Gert Edbom som planansvarig som nu 
kommuniceras till ledarna i föreningen. 

1.1 Förteckning aktiviteter  

Jörgen presenterar en förteckning över vilka aktiviteter som sker under året på nästa u-
ledarmöte. Syftet är att nya tränare, spelare och föräldrar ska veta vad som förväntas när 
man går med i föreningen. 






